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ПАДЗЕЛ СЛОЎ ДЛЯ ПЕРАНОСУ






кні-га, сшы-так





З аднаго радка на другі словы пераносяцца 


па складах:











Ма-рыя, яга-да








Склад з адной літары не пакідаецца на радку і 


не пераносіцца на наступны радок:





май-ка, глаў-ны, 


дзянь-кі, бар’-ер


 





пры пераносе Не аддзяляюцца ад папярэдняга склада літары  й, ў, ь, а таксама апостраф:





даж-джы, ся-дзець








Літары дж, дз не раздзяляюцца пры пераносе, 


калі яны абазначаюць адзін гук:





сён-ня, калос-се








Дзве аднолькавыя літары пры пераносе раздзяляюцца:





без-галосы





абы-сці








Зычная літара не аддзяляецца ад прыстаўкі, калі корань слова таксама пачынаецца з зычнай:








літара ы не аддзяляецца ад прыстаўкі:








